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Yhdistyksen hallitus: Susann Rännäri (pj.), Anna Allén, Mirva Hyhkö, Kai Hypén, Lauri Kajander,
Bjarne Kantén, Marika Kuokkanen, Sini-Pilvi Saarnio, Cia Åström.
Varajäsenet: Feeja Haarman, Christina Lindén, Heidi Lyytikäinen, Susann Nilsson-Ollandt ja Henrik
Westermark

SLL:n jäsenmäärä: 139
NoM:n jäsenmäärä: 102

Toimintavuosi 2021 oli COVID 19-epidemiasta johtuen edellisvuosiin verrattuna poikkeuksellinen.
Jäsentoimintaa oli hyvin vähän, mutta julkaisimme ruotsinkielisen oppaan Sipoonkorvesta,,
kokoukset pidettiin verkossa ja vuosikokous pidettiin 31.3 verkossa. Hallitus piti vuoden aikana
neljä varsinaista kokousta, mutta on myös työskennellyt sähköpostin kautta.

Vuosikokous pidettiin 31.3 etäyhteyden kautta. Vuosikokouksessa katselimme Kai Hypéenin
valokuvia Sipoonkorvesta.

Vuoden 2021 annettiin seuraava kirjallinen kannanotto:
- Lausunto NG8 Nikkilän kartanon keskus -asemakaavaluonnoksesta, 15.2.2021

- Sipoon kunnan rakennusjärjestyksen täydentämisestä, 12.4.2021

Yhdistys on HELMI hankkeen asiantuntijaryhmässä, yhdistystä edustaa Lauri Kajander. HELMI

hankkeen tavoite on Sipoonjoen luonnon monimuotoisuuden lisääminen.

Yhdistys lahjoitti kirjastipendin ylioppilaalle Sibbo Gymnasiumissa ja Sipoon lukiossa.

Jäsenille lähetettiin yksi jäsenkirje. Yhdistyksen toiminnasta kerrottiin yhdistyksen facebooksivulla.

Jäsentoimintaa vuoden aikana:
- Niittotalkoot Paippisissa
- Suomen Luonnonpäivänä 28.8 esiteltiin toimintaa Ravintola Tilan pihalla ja Majvikin tilalla.



SIBBO NATURSKYDDARE - SIPOON LUONNONSUOJELIJAT
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Föreningens styrelse: Susann Rännäri (ordf.), Anna Allén, Mirva Hyhkö, Kai Hypén, Lauri Kajander,
Bjarne Kantén, Marika Kuokkanen, Sini-Pilvi Saarnio, Cia Åström.
Suppleanter: Feeja Haarman, Christina Lindén, Heidi Lyytikäinen, Susann Nilsson-Ollandt och
Henrik Westermark

SLL medlemmar: 139
NoM medlemmar: 102

Verksamhetsåret 2021 var på grund av COVID 19 -epidemin avvikande från tidigare år.
Medlemsaktiviteter fanns väldigt lite, men vi publicerade en guidebok om Sibbo Storskog, alla
möten var på distans och årsmötet hölls via Teams den 31.3. Styrelsen hade under året fyra
egentliga möten, men har även arbetat per e-post.

Årsmötet hölls 31.3 som distansmöte. Efter mötet tittade vi på Kai Hypéens naturbilder från Sibbo
Storskog.

Under år 2021 gjorde föreningen följande skriftligt ställningstagande:
- Utlåtande om NG8 Nickby gårds centrum - detaljplaneutkast, 15.2.2021

- Komplettering av byggnadsordningen i Sibbo kommun, 12.4.2021

Föreningen donerade ett bokstipendium åt en student i Sibbo gymnasium respektive Sipoon lukio.
Föreningen är i HELMI projektets expertgrupp, Lauri Kajander representerar föreningen. HELMI

projektets målsättning är att diversifiera naturens mångfald i Sibbo å.

Till medlemmarna skickades under året ett medlemsbrev. Om verksamheten informerades på
föreningens facebooksida.

Medlemsaktiviteter under året:
- Slåttertalko
- Finska Naturens dag 28.8, presenterades verksamheten på Restaurang Tila och Majvik Gård.


